

LYCEE PIERRE MENDES FRANCE | SECRETARIAT SCOLARITE

Ce wiki permet de regrouper des informations sur des procédures ou des mises en oeuvre de fonctionnalités de logiciels bureautiques comme Excel, Word et des progiciels comme Pronote, Siecle ...

FORMULAIRES PDF

INSCRIPTION ADMINISTRATIVE

A thumbnail image of a PDF form titled 'INSCRIPTION ADMINISTRATIVE'. It contains various fields for personal information, contact details, and administrative data, with some sections highlighted in yellow.

Ce formulaire PDF a été créé pour permettre l'inscription administrative des élèves, étudiants et stagiaires de la formation continue au lycée Pierre Mendès France.

- [Dossier inscriptions R2023](#)
- [Dossier inscriptions R2024](#)

FICHE IODE

A thumbnail image of a PDF form titled 'FICHE IODE'. It is a structured form with multiple sections for data entry, including fields for identification and administrative details.

Ce formulaire PDF a été créé pour permettre la saisie de la "fiche iode" indépendamment du dossier d'inscription.

- [La fiche iode](#)

QUESTIONNAIRE MEDICAL

A thumbnail image of a PDF form titled 'QUESTIONNAIRE MEDICAL'. It is a detailed medical questionnaire with numerous checkboxes and text fields for health-related information.

Ce formulaire PDF a été créé pour permettre la saisie du questionnaire médical nécessaire à l'autorisation aux travaux dangereux pour les élèves mineurs.

- [Questionnaire médical R2024](#)

FICHES EPI

A thumbnail image of a PDF form titled 'FICHES EPI'. It appears to be a table or grid-based form for recording information related to EPI (Exercices Pratiques Interdisciplinaires).

Ce document PDF a été créé pour donner les informations concernant les EPI pour une formation donnée.

- [Les fiches EPI](#)